· المحاضرة المباشرة الثالثة
· The groups of rocks
1- Sedimentary Rocks Are those which have been laid down in beds or layers – strata- by wind,running water.

• إن مجموعات من الصخور
1 - الصخور الرسوبية هي تلك التي تم المنصوص عليها في الأسرة أو طبقات 
طبقات-بفعل الرياح، المياه الجارية.
· 2- Organic rocks .Are rocks formed of the remains of animals or plants the sea.
• 2 - الصخور العضوية هي الصخور تشكلت من بقايا الحيوانات أو النباتات البحر.
· 3- Igneous Rocks .Which means  the rocks are those resulting from the interior heat of the earth.
• 3 - الصخور النارية مما يعني أن الصخور هي تلك الناتجة عن الحرارة الداخلية للأرض.
· 4- Metamorphic Rocks  which have changed their forts
• 4 - الصخور المتحولة التي تغيرت حصونهم
--------------------------------------------------------------       

·    .The two forms of mountains هذين الشكلين من الجبال

1-Fold mountains. As a result of one series of earthquakes a level stretch of the earth is  gently folde
الجبال 1 أضعاف. نتيجة لسلسلة واحدة من الزلازل على امتداد مستوى الأرض folde بلطف

2-Block mountain : sometimes a big mass of land is pushed up between several cracks and so forms a mountain which we call a block mountain.
الجبل 2 بلوك: في بعض الأحيان يتم الضغط كتلة كبيرة من الأراضي حتى بين العديد من الشقوق وذلك يشكل الجبل الذي نسميه الجبل كتلة



· Location of the Islamic world • الموقع للعالم الإسلامي
· It stretches from the Atlantic Ocean in the west to the Pacific Ocean to the east, and northern Kazakhstan at latitude 55° north to the Comoros Islands at latitude 13° south .
• انها تمتد من المحيط الأطلسي غربا إلى المحيط الهادي إلى الشرق، وشمال كازاخستان عند خط عرض 55 درجة شمالا إلى جزر القمر عند خط عرض 13 درجة جنوبا.
· Muslim world covers an estimated area of ​​35.5 million km 2 , And with a population of  1.570.000.000.
• مسلم العالم تغطي مساحة تقدر ب 35500000 كم 2، ويبلغ عدد سكانها 1.570.000.000.
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